
Protokół Nr  15.2017 

ze wspólnego posiedzenia komisji działających przy Radzie Gminy 

odbytego w dniu  16 marca   2017 r. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji: 

Komisja Gospodarki i Finansów  Gminy; 

1.Kordulski Wiesław 

2.Kulesza Piotr 

3.Jamiołkowski Emil 

4.Choiński Mariusz 

Komisja Spraw Społecznych ; 

1.Grodzka Krystyna 

2.Kulesza Witold 

3.Łubnicki Grzegorz  

4. Kalinowski  Arkadiusz 

 Komisja Uchwałodawcza; 

1.Sokołowski Wojciech 

2. Grodzki Grzegorz 

3. Grodzka Krystyna 

4. Kalinowski Arkadiusz 

Komisja Rewizyjna; 

1. Gołębiewski Kazimierz 

2.Grodzki Grzegorz 

3.  Wiśniewski Stanisław 

4. Wnorowska Danuta 

Ponadto w komisji udział wzięli: 

1.Wnorowski Marek – Przewodniczący Rady 

2.Grochowski Józef - Wójt Gminy 

3. Klewinowska Ewa – Skarbnik Gminy 

4.Sekretarz Gminy – Hanna Włostowska 

5.Zieliński Bogdan – Starosta Powiatu  

 

 



Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie  porządku  posiedzenia  komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4.Sprawozdanie z prac Wójta 

5. Omówienie projektów uchwał na XX sesję Rady Gminy 

6 . Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie  posiedzenia. 

Ad. 1. Wspólne  posiedzenie Komisji Rady odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Kuleszach 

Kościelnych  ul. Główna 6.  Posiedzenie komisji rady otworzył  Przewodniczący Rady Marek Wnorowski, 

który powitał wszystkich obecnych na  wspólnym  posiedzeniu komisji. A następnie na podstawie listy 

obecności poinformował, że na ogólną liczbę 15 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczy 15 

członków komisji.  

Ad 2. Przewodniczący Rady Marek Wnorowski zapoznał komisje z  porządkiem obrad, zmian nie 

wprowadzono. Następnie Przewodniczący Rady przeprowadził jawne głosowanie  nad przyjęciem 

porządku posiedzenia komisji, za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 15 radnych, przeciwnych 

nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. Porządek posiedzenia został przyjęty. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący Rady przeprowadził jawne głosowanie  nad przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia komisji, za przyjęciem  protokołu  głosowało 15 radnych, przeciwnych nie było, 

wstrzymujących się od głosu nie było. Protokół został przyjęty. 

Ad 4. Sprawozdanie  z prac Wójta. 

Pan Wójt – na posiedzenie komisji przybył Starosta Bogdan Zieliński, który omówił komisji sprawy 

dotyczące inwestycji drogowej po przeprowadzonym przetargu. 

Głos zabrał Starosta Powiatu Bogdan Zieliński informując radę, że odbył się przetarg na inwestycję 

drogową z budową ronda. Wpłynęły 3 oferty, przetarg wygrała firma BITUM z Zambrowa. Po przetargu 

wartość zadania wzrosła do zabezpieczonych środków, brakuje 160 tys. Zł. Jak nie robić fontanny na 

rondzie to zostanie do podziału 150 tys. Zł. a jak zrobimy fontannę to gmina musi dać dodatkowo 160 



tys. Zł. Jeżeli rada zdecyduje, że nie robimy fontanny  to przetarg można unieważnić i ogłosić drugi. 

Decyzja należy do radnych. 

Radna Krystyna Grodzka zgłosiła propozycję podłączenia prądu do ronda. 

Starosta stwierdził, że prąd będzie podłączony do ronda. 

Przewodniczący Rady Marek Wnorowski jeżeli nie będziemy robili fontanny to linia wodociągowa nie 

będzie potrzebna, zapytał Starostę czy przebudowa linii energetycznej to jest koszt kwalifikowalny. 

Starosta, nie wszystkie koszty można zaliczyć do kosztów kwalifikowalnych. 

Przebudowa linii wodociągowej pod rondem to koszt 80 tys. Zł dla gminy to koszt 40 tys. Zł. to jest 

koszt niekwalifikowalny, ale moim zdaniem należałoby przebudować linię wodociągową bo jak kiedyś 

się co popsuje to będzie trzeba rozbierać rondo. Kosztami niekwalifikowalnymi to przebudowa linii 

energetycznej linii telekomunikacyjnej i wodociągowej. 

Głos zabrał Pan Wójt, stwierdził, że nie stać gminy na budowę fontanny i na jej utrzymanie. Jeżeli 

będziemy modernizować ulicę Łąkową to musimy wykupić od mieszkańców i od Proboszcza po 

kilkanaście arów ziemi z działek mieszkańców przylegających do ulicy z przeznaczeniem na ulicę. 

Rzeczoznawca musi wycenić wartość do wykupienia działek. 

Radni po przeprowadzonej dyskusji zadecydowali nie robić fontanny, 

Pan Wójt złożył sprawozdanie z prac informując, radnych o; 

- dnia 20 Lutego na stronę internetową umieszczono zapytanie cenowe o zakup, dostawę i montaż 

urządzeń zabawowych do miejscowości Chojane Pawłowięta do dnia 15 marca 2017 r. wpłynęło 19 

ofert, najdroższa oferta wynosi 26,408, 10 zł, a najtańsza oferta wynosi 6,350 zł i tą wybrano, 

wykonawca P.P.H.U. Jordan II Stanisław Korzeb z Małkini Górnej. 

- dnia 01.03.2017 r. umieszczono zapytanie cenowe na prace ziemne z funduszu sołeckiego  w 

miejscowości Chojane Gorczany, Chojane Stankowięta, Kulesze Litewka, Kulesze Podlipne , Tybory 

Uszyńskie, Leśniewo Niedźwiedź I i II oraz Czarnowo Biki termin składania ofert mija 20 marca do 

godziny 10.00. Również w dniu 01.03.2017 umieszczono zapytanie cenowe na zakup, dostawę i montaż 

urządzeń dla dorosłych na plac zabaw w Kuleszach Kościelnych. Termin składania ofert mija 20 marca 

2017 r. do godziny 10.00 . 

- dnia 14.03.2017 r. odbył się przetarg na dostawę żwiru do naprawy dróg w 2017 r. kwota 

przeznaczona na ten cel to 201 412,50 zł. Wpłynęły 4 oferty – najtańsza oferta to Zysk Ryszard Wysokie 

Mazowieckie – za 1 m3 – 33,19 zł żwiru . Najdroższa oferta to Kotowski – Zambrów za 1 m3 – 47,97 zł 



do dnia 21.03.2017 r. Wysłano pismo do Zyska o przedłużenie dokumentów wymagających SIWZ po 

tym terminie nastąpi wybór dostawy żwiru. 

- do dnia 16.03.2017 r. do godziny 11.00 jest składanie ofert na profilowanie dróg. 

- do dnia 16.03.2017 r. do godziny 12.00 jest składanie ofert na dostawę kruszywa drogowego. 

- z funduszu sołeckiego wsi Leśniewo Niedźwiedź II zakupiono 5 dwustronnych tablic z nazwą 

miejscowości oraz numerów domów kolonii – kwota 19 37,25 zł. brutto ze słupkami i zamontowaniem. 

- z dnia 14.03.2017 r.  geodeta  Pan Milewski  wskazał właścicielom działek  przy ulicy Łąkowej 

powierzchnię działek  jaka będzie zajęta  na drogę  i ile trzeba wykupić  do przebudowy ulicy  tj. 0,16 

ha – wykupić od Proboszcza i Pana Ciborowskiego. 

Pan Wójt – do końca marca Rada musi zadecydować  o utworzeniu  funduszu sołeckiego na 2018 rok. 

Czy będzie nadał fundusz sołecki czy nie. Radni po przeprowadzonej dyskusji postanowili, że fundusz 

sołecki nadal będzie . 

Ad. 5. Omówienie projektów uchwał na XX sesję Rady Gminy 

a) zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ewa Klewinowska – zmiana w planie dochodów  na 

kwotę 14.027.608,32 zł. Zmiana planu wydatków  na kwotę 15.027.608,32, zł.  Radni nie zgłosili pytań 

i uwag do projektu uchwały.  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

b) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Hanna Włostowska – zgodnie z reformą oświatową od 

1.IX.2017r będą  szkoły ośmioklasowe, na ostatniej sesji została podjęta uchwała dot. Projektu  

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, uchwala została 

przesłana  do Kuratorium Oświaty i Związków Zawodowych , Kurator pozytywnie zaopiniował  ww 

uchwałę. Zespół Szkół przekształca się w Szkołę Podstawową. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały.  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

c) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

     na terenie gminy Kulesze Kościelne w 2017 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Hanna Włostowska informując,   że program obowiązuje 

na 2017 rok, zawiera zadania i obowiązki gminy nad zwierzętami bezdomnymi  na terenie naszej gminy. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały.  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

d) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kulesze Kościelne, 



Projekty uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Hanna Włostowska, Radni nie zgłosili pytań i uwag do  

projektu uchwały.  Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

e) udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich  Województwa Podlaskiego, 

Wójt Józef Grochowski poinformował  Komisje , że Związek Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego 

przesłał pismo w sprawie dofinansowania inicjatyw w ramach programu Min. Kultury i Dziedzictwa  

Narodowego – „Ochrona dziedzictwa kulturowego za granicą”  na rzecz renowacji  Kolumny ku czci 3 

Maja w Leonpolu na Białorusi. Radni postanowili udzielić wsparcia finansowego w wysokości 1000 zł.  

f) dyskusja i podjęcie decyzji w sprawie funduszu sołeckiego  na 2018 r. f) po  przeprowadzonej dyskusji 

Rada postanowiła o kontynuacji funduszu sołeckiego na 2018 rok. 

g) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Hanna Włostowska, radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

h) określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do I klasy szkoły podstawowej. 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy Hanna Włostowska, radni pytań i uwag nie zgłosili. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Ad.6.Sprawy bieżące. 

Pan Wójt Józef Grochowski poinformował Komisje, że wpłynęło pismo z Łomżyńskiego Towarzystwa 

Naukowego im. Wagów z Łomży dot. udzielenia finansowego wsparcia w kwocie  5 tys. zł  na wydanie 

drukiem publikacji pt. „Kronika parafialna w Kuleszach” autorstwa Stanisława Jamiołkowskiego. 

Kronika utrwala historię Gminy Kulesze Kościelne . Wójt zaproponował udzielić wsparcia finansowego 

w wysokości 3500 zł.  

Ad.7. Zamknięcie  posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Marek Wnorowski stwierdził wyczerpanie porządku   wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady i dokonał zamknięcia posiedzenia. 

Posiedzenie komisji trwało od godz.1000  do godz.  1130.        

           

                Przewodniczący Komisji 

        Kazimierz Gołębiewski 
            
 
 
        Przewodniczący Komisji  
 



           Wiesław Kordulski 
 

       Przewodniczący Komisji 
  

            Krystyna  Grodzka 
 
        Przewodniczący Komisji 
 

           Wojciech Sokołowski  


